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ی می کنیــم  ی بازســاز »اســتادیوم آزادی را بــا همــت و تــوان ایرانــی طــور
یــای خــود هــم ماننــد آن را حتــی بــا تــوان  کــه کشــورهای منطقــه در رو

اجــاره ای نتواننــد تصــور کننــد.«
یان سرپرســت شــرکت توســعه و  آنچــه خواندیــد را مهیــار عســگر
کشــور در صفحــه شــخصی خــود در  کــن ورزشــی  ی اما نگهــدار
گرام نوشــته کــه مثــا قــرار اســت پاســخی بــه کنایــه صفحــات  اینســتا
گرامی عربستانی پیرامون وضعیت نامطلوب ورزشگاه آزادی  اینستا
باشــد. گفتــن ایــن حرف هــا از ســوی او نه تنهــا باعــث آرامــش خیــال 
یشــخند را در  هــواداران فوتبــال ایــران نمی شــود بلکــه بیشــتر حــس ر
ی  دل مخاطب ایجاد می کند. دوســتان در شــرکت توســعه و نگهدار
، به جای متلک انداختن به کشورهای همسایه  کن ورزشی کشور اما
وظایــف خودشــان را درســت انجــام بدهنــد کــه کار بــه اینجــا نرســد. 
کــن ورزشــی کشــور بــرای دهه هــا در اختیــار شــما و نفــرات قبــل از  اما
شــما بــوده و بــه اوضــاع افتضــاح امــروز رســیده. لطفــا قبــل از اینکــه 

یــد، کارتــان را درســت انجــام بدهیــد.  ســیس عقــاب خســته را بگیر
    

لیــگ دســته اول کشــور آغــاز شــده و در هفتــه دوم، هنــوز تیم هایــی 
ی حاضــر می شــوند ولــی مسابقه شــان ســه  هســتند کــه در زمیــن بــاز
یکنــان صــادر نشــده. تیم هــای  ی باز بــر صفــر می شــود چــون کارت بــاز
یکــن و بــدون دروازه بــان ذخیــره وارد  دیگــری هســتند کــه تنهــا بــا 14 باز
زمیــن می شــوند. مــا دنبــال توســعه فوتبــال ایرانیــم ولی بــا این وضعیت 
ی بــه جایــی نمی رســیم. مماشــات بــا تیم هــای  افتضــاح باشــگاه دار
گر تیمی شرایط حضور در لیگ  بدون حساب وکتاب کافی است. ا
دســته اول را نــدارد امتیــازش را بــه تیمــی دیگــر بفروشــد و از همیــن راه 
، بــدون مالــک  درآمدزایــی کنــد. ایــن شــیوه کــه تیم هــا بــدون اسپانســر
مشــخص، بــدون داشــتن وضعیــت مالــی مناســب و بــدون داشــتن 
ــی در مســابقات شــرکت کننــد، ســودی  کوچک تریــن شــرایط میزبان
ی از تیم هــای شهرســتانی  ــرای توســعه فوتبــال ایــران نــدارد. بســیار ب
گــر یک بــار از حضــور  منحــل شــده یــا ناپدیــد شــده در فوتبــال ایــران، ا
ــکل  ــم مش ــد، ه ــاز می فروختن ــدند و امتی ــع می ش ــر من ــگ بالات در لی
ی دیگــر انتخــاب  مالی شــان برطــرف می شــد هــم اینکــه ســازوکار
می کردنــد. وقتــی بــا یــک تلفــن و وســاطت مســئولان محلــی تیم هــای 
آماتــور بــه لیگ هــای حرفــه ای راه پیــدا می کننــد، نتیجه اش بلبشــویی 

می شــود کــه امــروز شــاهدش هســتیم. 
    

بســکتبال ایــران دچــار یــک بحــران جدیــد شــده کــه همــه کارشناســان 
یکنــان جدیــد کــه البتــه جــوان  بــه آن اشــاره دارنــد. کم تجربــه بــودن باز
هــم نیســتند. تیــم ملــی بســکتبال حــالا بــا میانگیــن ســنی 27 ســال، 
ی هــای  کــه ســن بزرگســال دارنــد امــا باز یکنانــی اســت  دارای باز
ملی شــان کــم اســت. بــه عبــارت دیگــر بســکتبال کشــور بــرای خــودش 
یکنــان جــوان میــدان  ــه باز ی نکــرده و در ســال های قبــل ب کادرســاز
نــداده. مــن کارشــناس بســکتبال نیســتم امــا فکــر می کنــم همیــن حــالا 
یکنــان بیشــتری در مســابقات  بایــد تیــم ملــی ب تشــکیل شــود و باز
مختلــف بین المللــی و تورنمنت هــای کم اهمیت تــر شــرکت کننــد. 
حالا اینکه تیم ب در رده بزرگسال باشد یا در رده امید، انتخابش با 
فدراســیون اســت. مخزن تیم ملی بســکتبال خالی شــده. از الان باید 
ی هــای  فکــر پــر کــردن ایــن مخــزن در چنــد ســال آینــده باشــیم. بــه باز

یــم.  ملــی بیشــتری نیــاز دار

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

هومن جعفری
خبرنگار 

پرســـپولیس در فاصله تقریبا 8 روز مانده به اولین بازی خود در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا تمرینات خود را از عصر روز گذشته از سر گرفت. در واقع 
یحیی گل محمدی بعد از بازی دوستانه تیمش با سپیدرود یک روز استراحت 
گردانش در نظر گرفت تا آنها با شادابی بیشتری در دور جدید تمرینات  برای شا
تیم شان حاضر شوند. در برنامه ای که مربیان پرسپولیس در تعطیات لیگ برای 
تیم شان در نظر گرفته اند یک بازی دوستانه با تیم ملوان هم لحاظ شده است که 
روز چهارشنبه این هفته برگزار خواهد شد. البته از آنجا که قرار است ملی پوشان 
کید  یکنان این تیم ملحق شوند، یحیی تا پرسپولیس روز چهارشنبه به جمع باز
یکنانی که در  داشت این بازی دوستانه در همین روز برگزار شود تا بتواند از باز
دیدار دوستانه تیم ملی با آنگولا به میدان نمی روند استفاده کند. از این جهت 
که بازی تدارکاتی با ملوان آخرین دیدار قبل از مصاف سرخپوشان با النصر به 
حساب می آید و طبیعی است که مربیان پرسپولیس تمایل دارند ترکیب اصلی 
خود را در این مسابقه به میدان بفرستند. ناگفته نماند که یاسین سلمانی هم قرار 
است فردای بازی ایران و ازبکستان که روز سه شنبه برگزار خواهد شد، اردوی 
یکنانی است که یحیی  تیم امید را ترک کرده و راهی ایران شود. یاسین یکی از باز

حساب ویژه ای روی او برای بازی با النصر باز کرده است. 

   آنالیز النصر آغاز شد
از آنجا که النصر جدی ترین رقیب پرســـپولیس برای صعود از گروه به حســـاب 
می آید، مربیان این تیم حســـاب ویژه ای روی این بازی باز کرده اند. در همین 
راستا گروه آنالیز پرسپولیس از ابتدای این هفته کار آنالیز این تیم را آغاز کرده و 
اطاعات فنی لازم را به کادرفنی تیم داده اند. در همین راستا نیز از روز گذشته 
کتیک تیم عربستانی طراحی شد. از آنجا که  تمرینات سرخپوشان براساس تا
کی بهره می برد، وظیفه مدافعان پرسپولیس  النصر از خط حمله بسیار خطرنا
برای مهار رونالدو و مانه بســـیار ســـنگین است و خط هافبک سرخپوشان هم 
برای از کار انداختن خط هافبک تیم عربســـتانی برای نرســـیدن توپ به خط 
حمله این تیم وظیفه سنگینی را ایفا خواهند کرد. حتی این امکان وجود دارد که 

کادرفنی پرسپولیس بخواهد با دو هافبک دفاعی در مقابل النصر به میدان برود. 

کره با دروازه بان آبی ها    تکذیب مذا
مصدومیـــت اخیـــر علیرضا بیرانوند و قوت گرفتـــن احتمال غیبت او در بازی 
با النصر عربســـتان باعث شـــد که برخی مدعی شـــوند که باشـــگاه پرسپولیس 
با محمدجواد کیا، دروازه بان فصل گذشته باشگاه آلومینیوم اراک که اخیرا با 
اســـتقال قرارداد امضا کرده، مذاکره کرده اســـت. در این مورد یکی از مسئولان 
ایـــن باشـــگاه بـــا تکذیب ایـــن خبر به »فرهیختـــگان« گفـــت: »کادرفنی بعد از 
مصدومیـــت بیرانونـــد هیچ درخواســـتی بـــرای جذب این دروازه بان نداشـــته و 
نمی دانیم بر چه اساســـی این اخبار مطرح شـــده اســـت. حتی با وجود اینکه 
یکن خارجی را برای تیم های آسیایی فقط جهت  سازمان لیگ اجازه جذب باز
حضور در رقابت های لیگ قهرمانان صادر کرده، باز هم کادرفنی درخواست 

گلر خارجی نداشته است.« 

   خارجی ها شارژ مالی شدند
یکنان و  باشگاه پرسپولیس تقریبا دو هفته پیش بود که 10 درصد از قرارداد باز
مربیان داخلی خود را پرداخت کرد و در این میان خارجی های این تیم انتظار 
داشـــتند که این پرداختی شـــامل آنها هم بشـــود که با چند روز تاخیر این اتفاق 
رخ داد. البته این باشـــگاه قبل از ســـفر خارجی هایش در تعطیات، پرداختی 
جزئی به آنها داشـــت و بعد از بازگشـــت آنها بخش دیگری نیز پرداخت شـــد تا 
یافت کرده باشند.  آنها هم به مانند بقیه اعضای تیم 10 درصد قراردادشان را در
این در شرایطی است که سرخپوشان هنوز آپشن های قرارداد فصل پیش شان را 
دریافت نکرده اند و بعید است فعا این اتفاق رخ دهد. ناگفته نماند که باشگاه 
یافتی از این حامی مالی  پرسپولیس علی رغم توافق با شرکت ایرانسل هنوز در

خود نداشته اما قرار است به زودی نخستین واریزی انجام شود. 

   امنیت رونالدو ربطی به پرسپولیس ندارد!
ــدن  ــی ش ــی از طولان ــه بخش ــد ک ــده بودن ــی ش ــری مدع ــایت های خب ــی س برخ
جلســه روز شــنبه هیات مدیره باشــگاه پرســپولیس به مســاله امنیت کریســتیانو 
رونالــدو در ایــران اختصــاص داشــت و در ایــن مــورد اعضــای هیات مدیــره ایــن 

باشــگاه بــه دنبــال راهــکار مناســب بــرای میزبانــی از رونالــدو و یارانــش بودنــد. 
در این مورد یکی از حاضران در جلسه هیات مدیره باشگاه پرسپولیس به 
»فرهیختــگان« گفــت: »اینکــه باشــگاه النصــر قــرار اســت چــه زمانی به ایران 
بیایــد و در کــدام هتــل اســکان یابــد اصــا ارتباطــی بــه باشــگاه پرســپولیس 
نــدارد، ضمــن اینکــه مســاله امنیــت رونالــدو هــم اصــا بــه باشــگاه ما مربوط 
یکنــان النصــر بــه همــراه ایــن تیــم راهــی  نیســت و او هــم بــه ماننــد دیگــر باز

ایــران شــده و در هتــل محــل اقامــت تیمــش اســکان پیــدا خواهــد کــرد. البتــه 
کــه ارگان هــای مربوطــه مطابــق همــه ســفرهای تیم هــای خارجی بــه ایران امنیت 

لازم را بــرای رونالــدو و یارانــش فراهــم خواهنــد کــرد.«

کره همزمان پرسپولیس با ۲ مهاجم    مذا
ز شـنبه در خبرهـا داشـتیم باشـگاه  کـه رو همان طـور 
ینـه  گز بـا دو  را  کراتـش  ز جمعـه مذا از رو پرسـپولیس 

یـت  بـرای تقو گل محمـدی  خـط معرفی شـده از سـوی یحیـی 
کـوادوری  ، مهاجـم ا حملـه سرخپوشـان آغـاز کـرد. در ایـن میـان فلیپـه کایسـدو
کـه سـابقه بـازی در تیم هـای مطـرح اروپایـی از جملـه منچسترسـیتی، لاتزیـو و 
اینتر را در کارنامه فوتبالی خود دارد، گزینه اول سـرمربی پرسـپولیس برای خط 
کـی از آن  یکـن حا کـره بـا ایـن باز حملـه محسـوب می شـود. آخریـن اخبـار از مذا
اسـت که باشـگاه پرسـپولیس به خاطر محدودیت سـقف بودجه نتوانسـته با 
کایسـدو به توافق مالی برسـد. این در حالی اسـت که این باشـگاه حتی حاضر 
یکـن 35 سـاله قـرارداد دو سـاله امضـا کنـد. البتـه بـا اعـام یکـی  شـده بـا ایـن باز
از مسـئولان باشـگاه پرسـپولیس ایـن باشـگاه همزمـان بـا مهاجـم دیگـری کـه 
گـر جـذب کایسـدو منتفـی  کـره اسـت تـا ا هنـوز نامـش رسـانه ای نشـده در مذا

یکـن بـه توافـق برسـد. سرخپوشـان تـا فـردا )سه شـنبه( سـاعت  شـد بـا ایـن باز
19:30 مهلـت دارنـد تـا تغییـری در لیسـت آسـیایی خـود ایجـاد کننـد و 

در غیـر ایـن صـورت تـا پایـان مرحلـه گروهـی ایـن مسـابقات ایـن اجـازه 
را پیـدا نخواهنـد کـرد. البتـه طبـق شـنیده های فرهیختـگان حتـی 

ایـن احتمـال وجـود دارد در صـورت صـدور مجـوز 
از سـوی فدراسـیون، هر دو مهاجم توسـط قرمزها 

جـذب شـوند.

تکذیب تلاش برای خرید گلر استقلالی

کرات همزمان پرسپولیس  با 2 مهاجم خارجی مذا

ابراهیم قاسم پور در گفت وگو با »فرهیختگان«: بهتر است به عنایتی و تصمیماتش احترام بگذاریم

تیم امید مقابل ازبکستان کار سختی برای صعود ندارد
 افغانستان و هنگ کنگ محک خوبی برای تیم ما نبودند           باشگاه های بزرگ به جوانان اعتماد نمی کنند

تیم ملی امید کشورمان برای صعود به المپیک این بار قدرتمندتر از همیشه راهی 
ازبکســـتان شـــد. همگروهی با تیم های درجه پایین از همین ابتدا ما را برای صعود 
امیدوار کرد اما بدون شـــک این پایان راه نیســـت و شـــاگردان عنایتی برای رسیدن به 
المپیک راه سختی پیش رو دارند. در آستانه بازی حساس با تیم ازبکستان در مورد 
وضعیت تیم ملی امید با ابراهیم قاسم پور گفت وگو کردیم که در ادامه می خوانید. 

فارغ از نتیجه، عملکرد تیم امید در دو بازی اخیر چطور بود؟
بازی ها آســـان بود. ما همواره چه در بازی های تیم بزرگســـالان و چه در رده امید 
کار ســـختی نداریم. هم امدادهای غیبی به ما کمک می کنند و حریفان مان در 
مراحل ابتدایی آسان هستند و هم  انگیزه کافی برای صعود به مراحل بالاتر داریم. 
مطمئنا از این مرحله صعود می کنیم. در واقع چالش اصلی ما همواره در مراحل 
بالاتر است آنجایی که به حریفان قدرتمند می رسیم با چالش های زیادی روبه رو 
می شویم. این بار هم تیم ملی امید با توجه به رقبایی چون افغانستان، هنگ کنگ 

و ازبکستان کار سختی برای صعود ندارد. 
اما بازی با ازبکستان با توجه به نتایجی که کسب کرده حالا برای ما به یک بازی 

حساس و سرنوشت ساز تبدیل شده است؟
ازبکستان سخت ترین حریف ما در این گروه است. آمار گل هایی که از خود به جا 
گذاشته کاما این ادعا را ثابت می کند. با این تفاسیر آنها را حریفی دردسرساز برای 
خودمان نمی بینم؛ چراکه توانایی شکست رقبایی چون ازبکستان را داریم. شاید 
بازی حساسی باشد و منطقی است که یک بازی 90 دقیقه ای که حالا در همه 
ک  جای دنیا 10 دقیقه هم وقت تلف شده دارد برای هر حریفی می تواند خطرنا
باشد. امیدوارم بازی احساسی نشود و با یک بازی منطقی برنده از زمین خارج 
شـــویم. در کل مـــن تیم عنایتی را خوب دیـــدم. توانایی های قابل قبولی دارند که 

می تواند صعود ما را از این گروه حتمی  کند. 
نسل حاضر در تیم ملی امید به نوعی برترین های لیگ برتر هستند، فکر می کنید این 

نسل به نسل طلایی فوتبال ما تبدیل شود؟
در گذشته هم چنین شرایطی برای تیم امید وجود داشت. بازیکنان از بهترین های 
تیم خود بودند و حتی در لیگ برتر بازی می کردند. مشکل اما این بود که باشگاه ها 
به دلایلـــی موجـــه بازیکن بـــه تیم امید نمی دادند، درنتیجه خیلـــی از این نفرات 
آن طور کـــه تیـــم فعلی به چشـــم می آید مـــورد توجه قـــرار نگرفتنـــد. از طرفی برای 

ساختن تیم خوب به تدارکات خوب نیز نیاز داریم. باید تیم برای حضور در 
مسابقات بزرگ تجهیز شود. فعا تاش شده تیم عنایتی بدون مشکل راهی 

مسابقات شود و تقریبا همکاری خوبی با آنها شده است. 

اگر این همکاری ها صورت گیرد فدراسیون سر کیسه را شل کرده و بازی تدارکاتی 
مناسب تدارک ببیند، بضاعت فوتبال ما بسیار زیاد است. 

آیا می توانیم به این 3 بازی به عنوان تدارک خوبی در  جهت تقویت تیم ملی امید 
نگاه کنیم؟

با توجه به توانایی های خوب تیم امید کشورمان قطعا این سه بازی می توانند برای 
ما حکم بازی تدارکاتی را داشته باشند. واقعیت اما این است که حریفان تدارکاتی 
قدرتمندی نیستند. برای اینکه یک تیم به خوبی تجهیز شود و نقاط ضعف و 
قوت خود را بشناسد باید با تیم های بزرگ بازی کند. در صورت بازی با حریفان 
تدارکاتی بزرگ استرس و اضطراب بازیکنان کم می شود، مدافعان و دروازه تحت 
فشار قرار می گیرند و نقاط ضعف مان در خط دفاعی به خوبی مشخص می شوند. 
از طرفی در دیگر خطوط نیز محک جدی می خوریم، پس بازی های تدارکاتی 
آسان چه برای تیم ملی و چه برای باشگاه ها نمی تواند کمکی به پیشرفت تیم 
کند؛ در نتیجه سطح فوتبال ما از این حریفان خیلی بالاتر است و به آنها به چشم 
حریفانی تدارکاتی نگاه می کنیم اما واقعیت این است چنین حریفانی نمی توانند 

تدارک خوبی برای ما باشند. 
آیا توانایی صعود در مراحل بالاتر در تیم ما وجود دارد؟

فوتبال قابل پیش بینی نیست؛ هرچند ما روی کاغذ خود را صعود کننده می دانیم 
و در مراحل بالاتر نیز برای خود شـــانس زیادی قائل هســـتیم اما فوتبال همواره 
غافلگیر کننده است. یک خطای کوچک و یک ضربه ایستگاهی می تواند همه 
معـــادلات را در فوتبـــال به هـــم بریزد. از این اتفاقات در فوتبـــال زیاد رخ می دهد. 
می توانیم خوش شانس باشیم و این اتفاقات برای تیم ما رخ دهند و راهی المپیک 
شویم اما همیشه باید یادمان باشد که ممکن است این اتفاقات به ضرر تیم ما 
باشد و مانعی برای صعودمان به المپیک شود. درنتیجه باید خود را برای هر اتفاقی 
آماده کنیم و هیچ دیداری را دست کم نگیریم، منطقی و با فکر بازی کنیم و از همه 
مهم تر بازی احساسی را کنار بگذاریم. امیدوارم این بار همه اتفاقات فوتبالی به نفع 
تیم امید کشورمان باشد و راهی المپیک شده و صعودی جذاب را جشن بگیریم. 
تیم امید 2 بازی مهم مقابل هنگ کنگ و افغانستان انجام داده است، از نظر شما 

تیم عنایتی به لحاظ فنی و تاکتیکی چطور بود؟
هر دو بازی مقابل تیم های ضعیف انجام شده است در نتیجه  نمی توانیم خیلی 
نظری در مورد توانایی های فنی سرمربی تیم ملی بدهیم؛ چراکه هیچ تیمی خود 
را به خوبـــی مقابـــل حریفان اینچنین ضعیف نشـــان نمی دهـــد. با این حال تیم 
هر مربی ای براســـاس ســـایق او فوتبال بازی می کند. شـــما هر مربی را به عنوان 
مســـئول اول فنی تیم امید انتخاب کنید، عملکردش 

بـــا انتقادهایـــی همـــراه اســـت. از ایـــن رو بهترین کار این اســـت که بـــه عنایتی و 
تصمیماتش احترام گذاشته و اعتماد کنیم، بدون شک او بیش از هر کسی به 
فکر آبرویش است. او بهتر از هر کسی می داند که نفراتی از تیمش بیرون ماندند 
که حق شان حضور در تیم ملی است اما تیم ملی از تعداد محدودی از بازیکن 
تشکیل می شود و قطعا همه فوتبالیست های توانمند نمی توانند در این لیست 
جای بگیرند. بهتر اســـت حالا که تیم کارش را شـــروع کرده و در کوران مسابقات 

است برایشان آرزوی موفقیت کنیم. 
بازیکنی مثل محمد جواد حسین نژاد بسیار مورد توجه علاقه مندان به فوتبال حتی 
در آسیا قرار گرفته است به نظر شما وقتی فوتبال ما پتانسیل حضور چنین بازیکنانی 
را دارد، چرا برخی باشگاه ها با هزینه های هنگفت بازیکنان با سن بالا را به خدمت 

می گیرند و ریسک استفاده از یک نیروی جوان و پر انرژی را ندارند؟
حســـین نژاد بازیکن ســـپاهان اســـت، اما این بحث فقط مخصوص به باشگاه 
سپاهان نیست. اغلب تیم های بزرگ با توجه به بضاعت مالی خوبی که دارند 
به دنبال بازیکنان خوب تیم های دیگر هستند و حاضرند به این خاطر هزینه کنند. 
در واقع لقمه حاضر آماده می خواهند؛ چراکه همین بضاعت خوب مالی شان 
اجازه نمی دهد به جوان ترها اعتماد کنند. آنها چون تیم های نتیجه گرایی هستند بر 
این باورند نمی توان به بازیکن کم تجربه اعتماد کرد و اعتقاد دارند بازی های لیگ 
برای جوان ها سنگین است. به همین خاطر حاضرند چند ده میلیارد پول بدهند 
اما به بازیکن جوان فرصتی برای نشان دادن توانایی هایش ندهند. از این بازیکنان 
زیاد داریم، درحالی که ممکن اســـت در صورت اســـتفاده از بازیکنان تازه نفس و 
جوان اســـتعدادهایی با ضریب هوشـــی بالا کشف شود. خیلی مواقع بازیکنان 
خوب و جوان زیر سایه نام های بزرگ قرار گرفتند و به دلیل نیمکت نشینی های 

مکرر استعدادشان از بین می رود. 
به نظر شـــما چه چیزی مربیان فوتبال را برای اســـتفاده از بازیکنان جوان تا این حد 

مردد کرده است؟
دلیل اصلی این است که باشگاه های ما نتیجه گرا هستند. مربیان به دلیل ترس از 
باختن و مدیران به دلیل جایگاه شان در طول فصل به جوان ها فرصت نمی دهند 
اما نپذیرفتن این ریســـک باعث شـــده دو طرف ضرر کنند. اگر مربیان مطمئن 
باشـــند در صورت استفاده از جوان ها به خاطر شکست های احتمالی سرزنش 
نمی شـــوند، این شـــهامت را پیدا می کنند تا به بازیکنان جوان میدان دهند. به 
هـــر حـــال اســـتفاده از جوان ها تبعاتی را به همراه دارد و ممکن اســـت نتیجه دو 

دست برود. مدیران هم وضعیت شان مشخص است اغلب ســـه بازی از 
به دنبال منافع خود هستند، در نتیجه به نظر من برای 
اســـتفاده و میدان دادن به جوان ها باید جســـارت و 

شجاعت داشته باشیم. 

نیلوفر مژدهی
خبرنگار


